
 

Zápis č. 6/2024 
z hybridního jednání VÝKONNÉHO VÝBORU ČSS, z.s.  

dne 16. 12. 2024 
 
 

PŘÍTOMNI 
Adam Cipro (online), Petr Černoch, Martin Podhráský, Roman Gronský, Milan Suntych, 
Břetislav Putna, Jan Fidler, Jan Videcký, Pavel Šlechta, Petr Hrbek, Roman Blažíček 
(online), Jiří Materna, Petr Luštický, Jiří Streit, Jaromír Zetek (online), Petr Hrdlička (online), 
Antonín Vaštík, Petr Zvolánek (zástup za Petra Voldána), Jaroslav Frýda 
 
S hlasem poradním: Jiří Koukal, Sára Baumgartnerová 
 
OMLUVENI 
Jaroslav Havel, Vlastimil Zrůst, Zdeněk Franta, Petr Tarant 
 
PROGRAM 
 

1) Zahájení, schválení programu a hostů 
2) Čerpání rozpočtu a dotací 2024  
3) Schválení žádosti o dotaci NSA na rok 2025 
4) Stav investiční dotace NSA 2024 
5) Informace ze sekretariátu    
6) Informace z komisí VV 
7) Různé 

 

Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 10:02 za přítomnosti 19  
členů VV, VV je usnášeníschopný.  
 
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU A HOSTŮ 
 

● Hlasování o schválení programu. 
Hlasování: Pro: 18 , proti: 0 , zdrželi se: 1 

 
 

 
2. ČERPÁNÍ ROZPOČTU A DOTACÍ 2024 
 

● Pan Cipro informoval o pokračujících problémech s účetní firmou. I přes rozsáhlou 
personální obměnu na zakázce Českého střeleckého svazu v účetní firmě, ke které 
došlo po intenzivních stížnostech ČSS na kvalitu práce účetních, účetní firma 



 

způsobuje velké problémy, ať už chybným účtováním nebo dlouhým prodlením ve 
zpracování. S účetní firmou bylo dohodnuto ukončení spolupráce k 28. 2. s tím, že v 
měsících leden a únor budou mít na starosti pouze uzavření roku 2024. Rok 2025 od 
1. ledna bude účtovat nová účetní ČSS. 

● Kvůli indispozici a následnému úmrtí pana Hermela bylo pozdrženo vypsání veřejné 
zakázky na náboje. Vzhledem k dlouhým lhůtám nadlimitní veřejné zakázky, která by 
se nestihla zprocesovat do konce roku i s plněním od dodavatelů, bylo nakoupeno 
menší množství kulových nábojů a na brokové náboje byla vypsána veřejná zakázka 
v podlimitním režimu s podmínkou dodání do konce roku. 

● Panu Blažíčkovi se podařilo v roce 2024 sehnat sponzory ve výši 530 000 Kč a 
dokončil jednání i podpis smlouvy s Lesy ČR na dalších 400 000 Kč. 

● Po dokončení účetní závěrky za rok 2023 je nutné vrátit NSA prostředky za chybně 
vyúčtované náklady. Vyúčtování bylo tvořeno z účetnictví v únoru, kdy jeho stav 
neodpovídal plně realitě. ČSS tedy NSA vrátí přibližně 530 000 Kč. Bylo to 
projednáno s představiteli NSA, kteří tento krok nevnímají negativně, protože se ČSS 
s chybou přihlásil sám. Nebude na to tedy pohlíženo jako na porušení rozpočtové 
kázně a ČSS nebude jinak sankcionován. 

 
 
3. SCHVÁLENÍ ŽÁDOSTI O DOTACI NSA NA ROK 2025 
 

● NSA na semináři pro sportovní svazy 18.11. prezentovala seznam prioritizovaných 
sportů. Český střelecký svaz zůstal v první skupině. Díky tomu může počítat s 
mírným navýšením finančních prostředků. 

○ 105% dotace 2024 na část reprezentace, 105% na část mládež, 100% na 
organizaci = dohromady navýšení o 2.050.000 Kč 

○ Maximální možné navýšení dotace je pro ČSS 10.035.000 Kč. 
● NSA avizovala, že vyplatí svazům zálohu v minimální přislíbené výši do konce ledna. 

ČSS tedy dostane přibližně 55 milionů. 
● Novým požadavkem NSA pro svazy zařazené v první skupině je provést audit 

interních procesů v průběhu roku 2025. Slečna Baumgartnerová zmínila na minulých 
jednáních VV avizované nejasnosti ve směrnicích ČSS a jejich platnostech. Kancelář 
má v plánu se tomuto problému věnovat co nejdříve a procesní audit tomuto jen 
pomůže. 

●  
 
4. STAV INVESTIČNÍ DOTACE NSA 2024 
 

● ČSS jednalo intenzivně se zástupci NSA pro investiční dotace tak, aby vše bylo 
administrativně správně, stihlo se zprocesovat a zároveň maximálně dotaci využít. 

● Z investiční dotace byly koupeny 
○ 2 minibusy 
○ 9 SIUS elektronických terčů 
○ 4 SportQuatum elektronické terče 
○ 15 vrhacích zařízení včetně náhradních dílů pro disciplínu trap 



 

○ 6 vrhacích zařízení včetně náhradních dílů pro disciplínu skeet 
○ vířivá vana 

● V roce 2025 NSA nebude vypisovat investiční výzvu na movité investice. I z tohoto 
důvodu byl tlak na maximální využití dotací v roce 2024. 
 

 
 
5. INFORMACE ZE SEKRETARIÁTU 
 
Střelnice Brno Soběšice 

● V prosinci proběhla schůzka se Školním lesním podnikem Křtiny, který spravuje 
pozemek Mendelovy univerzity, na které stojí broková střelnice Brno Soběšice. 
Hlavním tématem schůzky bylo prodloužení nájemní smlouvy a žádost o nastavení 
smlouvy na delší dobu než 1 rok, s každoročním prodloužením. Delší doba nájmu by 
ČSS přinesla lepší dotační možnosti.  

● V areálu dále plánujeme změny v zabezpečení, především dokončení celkového 
oplocení a zabezpečený vjezd do areálu závorou na čip.  

● Pan Zetek se dotazuje na kolik se územní plán dotkne provozu střelnice. Pan 
Hrdlička odpověděl, že by s tím neměl být žádný problém, jelikož se jedná o 
sportovní areál a nejsou plánovány žádné změny. 

● Slečna Baumgartnerová zmínila, že při jednání na lesním podniku padlo i téma 
stížností na hluk ze střelby, podle měření hygieny je ale vše v pořádku a je i důsledně 
dodržována provozní doba střelnice.  

 
Účetní firma 

● Slečna Baumgartnerová sdělila informace o průběhu ukončení spolupráce s účetní 
firmou 22hlav. Od ledna 2025 bude účetní agendu zajišťovat jiná externí účetní.  

● Z důvodu přechodu k nové účetní musí být provedeny inventury v zrychleném 
režimu.  

 
Obměna průkazů a Výběrčí archy 2025 

● Slečna Baumgartnerová informovala o průběžném stavu obměny členských průkazů,  
obměněno je momentálně 44%. Dále zmínila, že na MČR ze vzduchových zbraní již 
nebude moct střílet nikdo bez obměněného průkazu, jelikož by při prezenci nemohl 
prokázat zaplacený členský příspěvek svazu. 

● Byl znovu vysvětlen princip nových průkazů, kdy QR kód ze zadní strany průkazu 
odkazuje na profil střelce. Do budoucna bude na profilu ke stažení i potvrzení o 
zaplacení členského příspěvku pro příslušný rok v pdf pro potřeby uplatnění slevy při 
přepisu zbraně u Policie ČR.  

● Slečna Baumgartnerová doplnila informace ohledně přístupu k dlužníkům členských 
příspěvků, které můžeme nyní lépe monitorovat a upomínkovat díky novým funkcím 
v neveřejné části webu s členskou evidencí 



 

● Dále informovala o stavu Výběrčích archů pro rok 2025, které byly letos prvně 
zasílány elektronicky na kontaktní e mailovou adresu klubu, na což byly kluby 
upozorněny již v září.   
 
Kontrola zbraní 

● Slečna Baumgartnerová sdělila informace z průběhu policejní kontroly, která 
proběhla na brokové střelnici Brno Soběšice. Vše bylo v pořádku. 

● Do 30. ledna 2025 proběhne fyzická kontrola všech zbraní kategorie B a C. 
Vzduchové zbraně kategorie D budou kontrolovány v průběhu jara.  

● Kontrola je již v procesu, zkontrolovány jsou zbraně v Brně, v Praze zatím jen pušky, 
již je znám termín pro kontrolu zbraní v Manušicích a pro pistole v Praze. V lednu 
dále proběhnou kontroly v Ostravě a Plzni. Kontroly provádí členové Revizní komise.  

● Slečna Baumgartnerová podávala žádost o přístup do centrálního registru zbraní pro 
nového prezidenta pana Cipra 1. prosince, ale přístup zatím nebyl udělen. Dále 
zmínila, že nemůžeme dělat finální závěry z kontroly, protože je nezbytné porovnat 
naše záznamy se záznamy Policie.  
 

v 11:30 vyhlášena pauza, v 11:46 bylo jednání opět zahájeno ve stejném počtu 19 členů. 
 

● Slečna Baumgartnerová informovala ohledně stavu případu krádeže v kanceláři 
ČSS. Případ byl Policií odložen, proti čemuž podal ČSS stížnost. 

 
Olympiáda mládeže 

● Pan Cipro informoval, že na LODM 2026 v Praze nebude sportovní střelba na 
programu, pořadatel ji nezařadil mezi své sporty. LODM 2028 bude ve Zlínském kraji 
a s panem Vaštíkem už bylo domluveno, aby zařazení sportovní střelby mezi sporty s 
organizátorem projednal. 

● Pan Šlechta navrhl možnost uspořádání náhradního závodu formátu ODM ve 
sportovní střelbě v roce 2026 přímo svazem. 

● Kancelář ČSS ještě prověří možné kontakty na pořadatele a ověří, zda je to 
definitivní. 
 

 
6. INFORMACE Z KOMISÍ VV 
 
KŘR 

● KŘR schválila nominační pravidla na ME 2025 ve vzduchových zbraních do 16 a do 
18 let v Tallinnu a ME 2025 ve vzduchových zbraních pro juniorské a seniorské 
kategorie v Osijeku. 

● V polovině září jednala komise o rozdělení rozpočtu reprezentace. Další jednání 
bude ve čtvrtek 19. 12., kde bude rozpočet na rok 2025 řešen konkrétně. Dále budou 
schváleny limity a kritéria pro zařazení do reprezentace 2026. 

● Vzhledem ke zvolení pana Cipra prezidentem ČSS je třeba hlasovat o souběhu dvou 
volených funkcí VV. V případě neodsouhlasení souběhu Výkonným výborem by bylo 



 

třeba zvolit nového předsedu KŘR. Obdobná situace nastane po nástupu Martina 
Podhráského na pozici sportovního ředitele, který je zároveň zvoleným 
viceprezidentem ČSS. 

 
● Hlasování o souhlasu se souběhem funkcí pana Adama Cipra jako prezidenta ČSS, 

z.s. a předsedy Komise pro řízení reprezentace do 31. 1. 2025: 
Hlasování: Pro: 19 , proti: 0 , zdrželi se: 0 
 

● Hlasování o souhlasu se souběhem funkcí pana Martina Podhráského jako 
viceprezidenta a předsedy Komise pro řízení reprezentace od 1. 2. 2025: 
Hlasování: Pro: 19 , proti: 0 , zdrželi se: 0 
 

STK 
● Pan Streit přednesl informace z STK, především o technických delegátech pro 

závody 1. kategorie v letní sezóně. Proběhla rozsáhlá diskuze o kvalitě technických 
delegátů, jejich povinnostech a o přidělování technických delegátů s ohledem na 
ekonomickou stránku věci (dojezdová vzdálenost do místa závodu a cestovní 
náhrady).  

● Technické delegáty by měl navrhovat pořadatel závodu, ale měli by být schváleni 
ČSS. 

 
KBS 

● Pan Hrdlička přednesl informace z KBS, která se pravidelně scházela v létě v 
průběhu brokových závodů.  
 

KR 
● Byly probrány stížnosti na rozhodčí a jejich řešení.  
● Dále pan Suntych informoval o překladu nových pravidel střelby.  

 
SMK 

● Pan Putna informoval o plánování termínů ČPM, finální termíny a pořadatele pro rok 
2025 zašle tajemnici do 10. ledna. 

● Proběhla rozsáhlá diskuze ohledně termínů a plánování závodů a počtu kol ČPM a 
brokových i kulových KZR.  

● Závody 1. kategorie v letní sezóně by měly být zadány v kalendáři na stránkách 
nejlépe do konce ledna. Následně by mohli být vyzváni pořadatelé závodů 2. 
kategorie, aby doplnili své závody nejlépe do konce února. Termíny závodů by do 
budoucna měly být zveřejňovány dříve, než tomu je v současné době.  

● Slečna Baumgartnerová zmínila finanční úsporu, které lze dosáhnout při pořádání 
závodů přímo zaměstnanci ČSS, MČR ve vzduchových zbraních v Plzn v březnui 
bude opět pořádat přímo ČSS.   
 
 
 



 

7. RŮZNÉ 
● Slečna Baumgartnerová informovala o zajímavém dotazu, který byl ČSS doručen do 

datové schránky, ohledně provozu a majitele střelnice v obci Ježovy. Střelnice patřila 
klubu, který zanikl již v roce 1998.  

● Znovu proběhla diskuze o zveřejňování termínů závodů.  
● 28. 1. 2025 proběhne hlavní líčení soudního procesu v kauze dotačního podvodu. 

 
ve 13:35 bylo jednání VV ukončeno. 
 
 
Zapsala Sára Baumgartnerová, tajemník ČSS, z.s. 
 
V Praze dne 25. 1. 2025  
 

 

                                                                                               Adam Cipro  
prezident ČSS, z.s. 


